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Protokollija: Gerti Karilaid-Vidder 

Koosolekust osa võtnud hoolekogu liikmed: Martin Urm, Gerti Karilaid-Vidder, Vaike Soosaar, 

Kadi Laur, Hiie Asur, Annika Niinemägi, Anne London, Margit Laan, Kirke Laan, Lennart 

Liba, Inge Kalle. 

Koosolekult puudujad hoolekogu liikmed: Pille Bebelev, Kersti Lillo. 

 

Päevakord: 

1. Vastse-Kuuste kooli 2024. aasta eelarve; 

2. Põlva valla haridusvõrgu ümberkorraldamine; 

3. Kohapeal algatatud küsimused. 

 

1. Vastse-Kuuste kooli 2024. aasta eelarve 

Kooli direktor Inge Kalle andis lühikese ülevaate 2024. aasta eelarvest (Lisa 2) ning 

peamistest muutustest. Tööjõukulud ning kulud toitlustusele on kasvanud, samas 

majanduskulud on vähenenud.  

 

2. Põlva valla haridusvõrgu ümberkorraldamine 

Direktor Inge Kalle andis ülevaate hetkel valla poolt välja pakutud variantidest, kasutades  

olukorda tutvustava materjalina valla poolt koostatud esitlust (Lisa 3). Hoolekogu liikmete 

seas tekkis esitluse käigus pikem arutelu järgmistel teemadel: 

1. Klassi avamise paindlikkus – mida see täpsemalt tähendab juhul, kui näiteks pere kaks  

last juba käivad koolis ning kolmas läheb kooli sellel aastal, kui klassi ei avata. Ühise  

arutelu tulemusena jõuti järeldusele, et sellisel juhul peab kolmas laps minema teise  

kooli. Lisanduvana tekkis küsimus, mis on miinimum laste arv, mille korral klass  

avatakse. Sellele küsimusele vastust ei osatud leida. Võimalusel võiks küsimuse saata  

vastamiseks vallale. 

2. Suurkooli hoolekogu koosseis – hoolekogu liikmete poolt kõlas mõte, et hetkel välja  

pakutud koosseisu puhul, on väikekoolidel keeruline ennast kuuldavaks teha. Samas  

ühe koolina võiks eeldada, et hoolekogu ikkagi töötab kooli kõigi tegevuskohtade  

heaolu suurendamise nimel. 

Jõuti arusaamale, et vald liigub hetkel pigem ühe kooli moodustamise suunas. Ühe kooli  

moodustamise poolt räägib märgatav rahaline võit. Võimalus maksta õpetajatele korralikku  

palka ning lootus, et uue reformi vajadus lükkub sellega kaugemasse tulevikku. Samuti tagada  

parem tugispetsialistide kättesaadavus koolis. Kõlas mõte, et tegelikult loovad inimesed ise  

selle keskkonna, mis koolis on ning kogukonna soov kooli pidamisel kaasa lüüa on määrava  
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tähtsusega. 

Otsustati algatada vastavasisuline arutelu kõigis klassides ning hoolekogu liikmetel kujundada  

klassi seisukoht kahe nädala jooksul. Samuti tuua eraldi välja arutelude käigus tekkinud  

vastuseta küsimused, mis on võimalik saata arvamuse andmiseks vallale. Klasside  

ettepanekutele tuginedes kujundatakse kooli seisukoht volikogule esitamiseks.  

 

3. Kohapeal algatatud küsimused 

Inge Kalle andis hoolekogu liikmetele teada, et kooli õpetajate streik on tähtajatu. Direktor  

saadab järgmise nädala osas täpsustava informatsiooni hiljemalt reede ennelõunal.  

 

 

/allkirjastatud digitaalselt/    /allkirjastatud digitaalselt/ 

Martin Urm      Gerti Karilaid-Vidder 

Koosoleku juhataja                                                    Protokollija 

 

 


